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Protokół nr 3/2019  

ze wspólnego posiedzenia Komisji Finansów, Planowania, Budżetu i Spraw Socjalnych 

wraz z Komisją Rolnictwa, Bezpieczeństwa i Ochrony Przeciwpożarowej 

odbytego w dniu 23 stycznia 2019 roku w Urzędzie Gminy Sośno.  

 Wspólnemu posiedzeniu komisji, które trwało od godziny 900 do 1000 przewodniczyła 

Przewodnicząca Komisji Finansów, Planowania, Budżetu i Spraw Socjalnych – radna Marta 

Matuszak. Witając wszystkich obecnych na spotkaniu tj. siedmiu członków obu komisji, 

dokonała otwarcia posiedzenia komisji, jak również poinformowała zgromadzonych, iż 

posiedzenie najbliższej sesji, odbędzie się w dniu 31 stycznia 2019 roku o godzinie 1000 

w Gminnym Domu Kultury w Sośnie. Dodała, iż głównymi tematami sesji będą sprawy 

dotyczące stanu mienia gminy, dzierżawy gruntów oraz mieszkań.  

Oprócz radnych w posiedzeniu uczestniczyli także: 

• Wójt Gminy Sośno – Leszek Stroiński; 

• Sekretarz Gminy Sośno – Piotr Dobrzański; 

• Inspektor Referatu Gospodarki Nieruchomościami, Ochrona Środowiska Urzędu 

Gminy Sośno – Barbara Bielewicz; 

• Inspektor Referatu Drogi, Rolnictwo, Leśnictwo Urzędu Gminy Sośno – Mirosław 

Grzegorzewski. 
 

W dalszej części spotkania, Przewodnicząca Komisji Finansów, Planowania, Budżetu i Spraw 

Socjalnych, zapoznała radnych z regulaminem Klubu Radnych Zjednoczona Prawica oraz 

przedstawiła zapytania, dotyczące ściągalności opłat za odpady komunalne, płatności 

rachunków za śmieci, cmentarza komunalnego oraz umorzenia podatku rolnego, które 

złożone zostały w dniu 4 stycznia 2019 roku przez radnego Rady Gminy Sośno – Dawida 

Szwajca, informując jednocześnie, iż zapytania wraz z odpowiedziami opublikowane zostały 

w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Sośno.  

 Przewodnicząca Rady Gminy Sośno – Krystyna Wąsik, odnosząc się do przedstawionych 

zapytań zaproponowała, aby każdy z radnych, który ma jakieś pytania lub wątpliwości 

związane z naszą gminą, w celu otrzymania wyjaśnień, może w każdej chwili podejść do 

pracowników merytorycznych  urzędu. 

 W trakcie posiedzenia sekretarz gminy, omówił projekt uchwały, dotyczący wyboru 

sołtysów i rad sołeckich, informując, iż do dnia 31 marca 2019 roku należy przeprowadzić 

wybory we wszystkich sołectwach gminy Sośno. Dodał, iż przeprowadzenie wyborów 

sołtysów, jak również rad sołeckich poszczególnych sołectw jest konieczne ze względu na 

zakończenie się kadencji organów jednostek pomocniczych gminy. Ponadto wspomniał, iż po 



2 
 

upływie kadencji, sołtys pełni swoją funkcję do końca kwartału, w którym przeprowadzono 

wybory; tj. do czasu objęcia obowiązków przez nowo wybranego sołtysa.  

Sekretarz gminy kontynuując swoją wypowiedź, zakomunikował radnym, iż w przyszłości 

należałoby poprawić niektóre zapisy w statutach sołectw naszej gminy.  

 Następnie Przewodnicząca Rady Gminy Sośno – Krystyna Wąsik, poprosiła sekretarza 

gminy o  przesłanie drogą elektroniczną wszystkim radnym, harmonogram zebrań wiejskich, 

który ustalony zostanie podczas narady z sołtysami w dniu 5 lutego 2019 roku o godzinie 

1300 w Urzędzie Gminy Sośno. Pani Krystyna Wąsik argumentowała swoją prośbę tym, iż 

każdy radny gminy Sośno, powinien zapoznać się wcześniej z terminami zebrań wiejskich 

w poszczególnych sołectwach.   

 W dalszej części spotkania, sekretarz gminy przechodząc do omawiania kolejnego 

projektu uchwały, dotyczącego zmiany uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właścicieli nieruchomości 

opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi, sekretarz wyjaśnił obecnym radnym, iż 

w związku z budową nowego Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych (PSZOK) 

w Sośnie przy ul. Nowej 11, należy dokonać zmian związanych z lokalizacją punktu. 

Dodatkowo poinformował, iż ze względu na zły stan techniczny, dotychczasowy Punkt 

Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych, który zlokalizowany jest w Wąwelnie przy 

ul. Koronowskiej 1, przeznaczony jest do zamknięcia. Sekretarz gminy wspomniał, że 

PSZOK jest niezbędnym elementem gminnego systemu likwidacji odpadów komunalnych. 

Podkreślił, iż, aby nie generować dodatkowych kosztów, na które składają się już wysokie 

opłaty za śmieci ustalone na podstawie wyliczeń usług komunalnych na 2019 rok, proponuje 

się zwolnić z podatku od nieruchomości, obiekty związane z utrzymaniem czystości 

i porządku w gminie.  

Kontynuując omawianie projektów uchwał, sekretarz przedstawił kolejny projekt uchwały, 

dotyczący regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków w gminie Sośno, 

informując, iż Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie postanowieniem z dnia 

20 grudnia 2018 roku pozytywnie zaopiniowało projekt regulaminu dostarczania wody 

i odprowadzania ścieków, który przyjęty został uchwałą Nr II/14/2018 Rady Gminy Sośno 

z dnia 12 grudnia 2018 roku.  

 Radni wszystkie omówione projekty uchwał zaopiniowali pozytywnie.  
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 W trakcie posiedzenia wójt gminy, poinformował radnych, iż do urzędu wpłynęła 

petycja, dotycząca podjęcia niezwłocznych działań w celu przywrócenia komunikacji 

autobusowej na terenie gminy Sośno. W związku z tym, przedstawił radnym plan działania, 

mający na celu rozwiązanie wspomnianego problemu. 

 Podczas posiedzenia radni dopytywali się o dzierżawione grunty, lokale użytkowe 

i mieszkalne w naszej gminie; udzielono im szczegółowych i wyczerpujących odpowiedzi. 

 Pani Barbara Bielewicz, odnosząc się do pytania radnej Krystyny Wąsik, dotyczącego 

dworku w Olszewce, poinformowała, iż na chwilę obecną, obiektem zainteresowane są dwie 

osoby, które planują odrestaurować budynek. Dodała, iż teren należy wydzielić geodezyjnie, 

aby rzeczoznawca mógł określić wartość nieruchomości.  

 Oprócz poruszonego tematu związanego z dworkiem w Olszewce, radni zwrócili 

uwagę, iż drzewa na cmentarzu komunalnym  w Sośnie zagrażają bezpieczeństwu osobom na  

nim przebywającym. Tymczasem radna Marzena Górska dopytywała się, czy byłaby 

możliwość zamontowania oświetlenia przy wejściu na cmentarz, sugerując, iż we wskazanym 

miejscu późniejszą porą dnia jest zbyt ciemno.  

Wójt w odpowiedzi na poruszone tematy, poinformował, iż odnośnie drzew na cmentarzu, 

pan Mirosław Grzegorzewski podjął już działania; planowana wycinka dziewięciu drzew 

nastąpi pod koniec stycznia bieżącego roku. 

Sprawa oświetlenia wejścia przy cmentarzu komunalnym w Sośnie, poruszona zostanie pod 

koniec 2019 roku.  

 Radny Mariusz Kuszewski wspomniał natomiast, iż Lasy Państwowe dostarczą dwa 

dodatkowe transporty gruzu na drogę relacji między Toninem, a Skoraczewem. Dodał, iż  

mieszkańcy gminy Sośno, którzy sami dokonali zniszczeń drogi w trakcie wywozu własnego 

drewna z lasu, zobowiązani są we własnym zakresie ją naprawić. 

Wówczas Przewodnicząca Rady Gminy Sośno – Krystyna Wąsik wspomniała o drodze 

gminnej (ul. Wodna) w Sośnie, zwracając uwagę, iż posypanie jej nawierzchni gruzobetonem 

w niczym nie pomoże, tłumacząc, że należałoby użyć innych metod naprawczych.  

 Na sam koniec posiedzenia, wójt gminy Sośno poinformował radnych, iż niestety nie 

będzie obecny na posiedzeniu najbliższej sesji, tłumacząc, iż  uległ zmianie termin podpisania 

umowy z Marszałkiem Województwa Kujawsko – Pomorskiego w Toruniu w sprawie 

przekazania środków finansowych na przedsięwzięcie, dotyczące przebudowy oczyszczalni 

ścieków w miejscowości Wąwelno z dnia 28 na 31 stycznia 2019 roku.  
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 W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca Komisji Finansów, 

Planowania, Budżetu i Spraw Socjalnych – radna Marta Matuszak zamknęła posiedzenie, 

dziękując wszystkim za czynny udział. 
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